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Hei.  
 
Jeg ønsker at det gjøres en grundig vurdering i forhold til å ta på seg ett arrangement som 
Telenorlekene neste sesong.  
 
Dersom man går i dialog med resten av Nordland skikrets, gjelder nok også Troms, så vil 
de antagelig gjerne bistå med personell for at det skal være mulig å gjennomføre i Nord. 
Det har over flere år vært arrangert store renn for junior, unge voksne og senior. Nå er 
tiden for å fokusere på de yngre. Jeg mener også at det er mer økonomisk å arrangere for 
U14 enn U16, da det normalt både er flere deltakere men også flere foreldre som er med. 
Det bidrar til større inntekter både i startavgift, heiskort og overnatting.  
 
Da vi deltok på Bama skifestival på Ål og hovedlandsrennet i Vassfjellet sist sesong tok 
mange kontakt og ønsket å komme opp til nord på TL og HL.  
 
Da dette har vært oppe som tema tidligere har det ofte blitt svart at vi foreldre ikke stiller 
opp nok og derfor vil ikke klubben ta på seg ett slikt arrangement. Dette synes jeg er 
urettferdig og en lettvint utvei.  
 
Alle stiller ikke opp på alt, men det er likevel en utrolig flott gruppe med foreldre som 
bruker store deler av sin fritid på at det skal snurre og gå i klubben. Det er ikke lenger 
mulig å telle på en hånd antall gang nettene har vært satt opp denne sesongen. De aller 
fleste av oss gjør så godt vi kan. Nå har vi vært på reise nesten hver helg denne vinteren, 
vi er slitne og vi har stått på både sent og tidlig for at det skal bli best mulig. Vi skal igjen 
brette opp ermene for ett renn på hjemmebane. Det betyr at de aller fleste av oss vil 
være utrolig slitne når helgen er over. Men vi gjør det, og vi gjør det stort sett med ett 
smil.  
 
Er det sånn at vi absolutt ikke kan arrangere ett større arrangement for aldersbestemte 
klasser så mener jeg oppriktig at vi bør få ett bedre svar enn at vi ikke stiller nok opp.  
 
Mvh 
Andrea Fagerli  
 
 


